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Skrivelse 

Bättre dialog med funktionshinder- och pensionärsrådet 

Vänsterpartiet tycker att funktionshinderrådet samt pensionärsrådet fyller en 
mycket viktig funktion i vår stadsdel. Det är de som har kunskap i de 
områden som framförallt rör dem. Därför anser vi att det är viktigt med en 
regelbunden dialog med just dessa råd. Vänsterpartiets förslag är att 
förvaltningen planerar regelbundna träffar med råden, där nämndens 
samtliga ledamöter kan delta. Förslagsvis kan träffarnas hållas en gång per 
termin men hur ofta man ska ha dem bör beslutas i samråd med råden.  

Med anledning av ovan har vi följande fråga: 

 Kommer förvaltningen att planera in några träffar med råden 
tillsammans med nämndens ledamöter under 2021? 

 Kan förvaltningen ta initiativ till regelbundna och flera träffar för att på 
ett bättre sätt ta tillvara rådens kunskap i sina respektive områden? 
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